
MMA Energy Drink Realizacja Marzenia
MMA Energy Drink narodził się w mojej głowie kilka lat
temu. Obserwowałem jak rozwija się na naszym rynku ten
piękny sport i pomyślałem ze skoro do tej pory producenci
napoi sportowych oraz energetycznych promują przeważnie
boks przydało by się cos dla kibiców MMA. W 2017 roku udało
mi się…

Cel zrzutki
250 000

zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/btp6yh
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